
Sammanfattning från styrelsemöte den 19 september 2021  
 

• Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut och vi har idag 165 medlemmar 

 

• Hemsidan uppdateras kontinuerligt med klubbens aktiviteter samt aktuell information 

gällande SM o Derbyt. 

  

• JIS informationsfolder är nu uppdaterad på hemsidan.  

 

• Ett digitalt uppstartsmöte kring ”nya” SSRK prov har genomförts. 

 

• SSRKs domarkonferens för jaktprovsdomare/spaniel genomfördes i september. 

  

• Planering av några träningsjakt tillfällen under hösten pågår och kommer läggas ut på 

hemsidan efter hand. 

 

• SM planeringen fortskrider som planerat. 

 

• JIS sponsring till filmteam vid SM i form av mat, resa och logi diskuterades.  

SSRK HS står för arvodet till filmteamet. 

 

• Hubertus planeringen fortskrider som planerat. 

 

• Nästa möte blir den 19 oktober 2021 kl 19.30.  

 

För anteckningarna står 

Yvonne 

 


